
 
 

 
  

 

 
 

 
 

Skolebestyrelse Gribskolen 25.5.2021 
Deltagere  

Referent  

Fraværende  

 
 

 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Status på økonomi 

Ref Skolen står til pt at komme ud med et overskud på 500.000 kr. Skolen overvejer 
at fremrykke investeringer i blandt andet IT samt indkøb til kommende skoleår 

2 Sundhedspolitik 

Ref Udskudt til efter sommerferien 

3 Høringssvar ny SP-struktur  

Skolebestyrelsen skal afgive et høringssvar på en ny tilbudsvifte på SP-området. 
Som en del af SP-taskforce foreslås det at oprette tre specialpædagogiske centre i 

Gribskov Kommune. Det ene center foreslås placeret på Tingbakkeskolen. 
 

 

Bilag  - Elever 

fordelt på interne tilbud.pdf

Taskforce spor 2 - 

tilbudsviften.pdf
 

Ref Der blev udarbejdet et høringssvar til udvalget. Der var særligt en bekymring 

blandt personalet omkring fordelingen af børn med specialpædagogiske behov og 
almen behov. Hos forældrene er bekymring den samme, men også en bekymring 

for et fravalg af Gribskolen afd. Tingbakken 

 

Følgende høringssvar sendes 

Høringssvar på 

SP.pdf
 

4 Høring ny 10. klassesstruktur 

 

Der skal afgives høringssvar på en ny 10. klassestruktur. I skal kun forholde jer til 
scenarie 1 og 2 

 
 

Scenariebeskrivelse

r_10_klasse.pdf

Tre 

scenariebeskrivelser af 10. klasse - Endeligt bilag.pdf

Dagsordenspunkt 

Fremtidigt 10. klassestilbud i Gribskov Kommune behandlet på mødet 11. maj 2021 kl. 1730 (Byrådssalen Rådhuset) i Børn Idræt og Familie (2021).docx (002).doc.pdf
 

Ref Skolebestyrelsen på Gribskolen opfordrer til at den nytænkte 10. klasse placeres 
på en folkeskole i kommunen. Dette giver mulighed for at lærerne kan spare tæt 

med udskolingslærerne på den pågældende skole.  
 

Vi ser 10. klasse som en naturlig del af folkeskolen. Ved at placere tilbuddet på en 
folkeskole kan tilbuddet lettere samle de elever op, der af forskellige grunde ikke 

har kunnet gennemføre 9. klasse. 

 
Vi ser det som en stor fordel at nytænke 10. klasse. Dette kan skabe en 

tydelighed omkring, at det er noget andet end 9., men også en mulighed for at 
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bygge videre på det man allerede har lært. Vi ser en stor fordel mellem visionen 

om at skabe en bro mellem elevernes skolegang og deres liv uden for skolen. 

 
Skoelbestyrelsen anbefaler at tilbuddet bibeholdes på Nordstjerneskolen 

5 Dimission: Der er nu kommet retningslinjer for afholdelse af dimission. De 

betyder, at vi må samles op til 500 for at fejre vores afgangselever. Vi er pt ved at 

regne på, hvo rmange der må være i kantinen med de nuværende krav til antal 
kvadratmeter. 

 
Da Gribskolen er en folkeskole, må vi kun kraftigt opfordre til at alle er testet før 

de kommer. 
 

Skolebestyrelsen kan dog lave supplerende retningslinjer for arrangementets 

afholdelse. Det indstilles derfor til bestyrelsen at vedtage, at alle deltagere ved 
dimissionen skal have et gyldigt coronapas.  

Ref Debat omkring for og imod. Skolen kommer til at opfordre til at alle fremmøder 

med gyldigt coronapas. 

6 Corona 

Ref Der er lempet på retningslinjer således at der igen må afholdes 
socialarrangementer – dog kun inden for egen klasse 

7 Status på vikarforbrug 

Ref Vikarforbruget er lavere end forventet. Dette skyldes dog primært corona. 

8 Punkter til næste møde 

Ref Godkendelse af skemaer 

Sundhedspolitik på efter sommerferien 

 

 
 

 
 

 


